
Referat Vandel Udviklingsråd 
 

Dato/tid 

 
25. september 2023 kl. 19.00-21.00 

Sted Bemærk mødet holdes på Vandel Skole i lokalerne i 

østfløjen. 
Indbudte 

 

Bestyrelsen: Thomas Bach, John Pedersen, Mette Jensen, Henrik Søndergaard samt lokale foreninger i 

lokalområdet.  

 

Deltagere i 

mødet 

Thomas Bach, Mette Jensen, Henrik Søndergaard, Kristian Bøtkjær, Karen Margrethe, Jensine Grøndal, 

Hanne Damgaard 

 

 

Pkt. Dagsorden Referat Beslutning 

1. 

2 min. 
Godkendelse af 

referat 

 

 

Referatet er godkendt.  

2 

15 min 
Orientering fra 

bestyrelsen 

v/ Mette 

Lokalplanen trækker lidt ud pga. skovbygge 

linjer ved den nye skov. Opslag på Facebook 

gøres af Henning Nørbygaard. 

 

Der er foreslået fællesspisning på 

international tarteletdag den 7. november. 

Thomas kan hente fyldet. 

 

 

 

 

 

 

Sparekasse Kronjylland skulle have sendt et 

dokument til alle nye i bestyrelsen som skal 

skrives under (standard praksis). 

 

 

 

 

Kristian spørger efter 

pris ved Hedegården. 

Karen Margrethe 

spørger Erik Storegaard.  

50x3 tarteletter. 

 

Mette spørger de 

frivillige. 

 

Mette undersøger om 

hun kan sende mail til 

dem der ikke har fået på 

mit.dk 
3. 

20 min 
Brug af 

lokalerne på 

Skolen v/Henrik 

og Mette 

 

Borgerforening har fået lov til at bruge 

aulaen. Det har ældresagen også. 

 

Henrik og Mette skal til møde med 

kommunen på torsdag om skolen.  

 

Hvis der skal nydes alkohol til et 

arrangement, så skal det godkendes af 

udviklingsrådet først. 

 

Den der har booket lokalet er ansvarlig for 

det.  

 

Ved booking af lokaler kan man få alle 

retningslinjerne udleveret. 

 

Varme bliver sat på snarest. 

Henrik sender excel til 

Kristian. Kristian 

undersøger om vi kan få 

det vist på 

hjemmesiden.  

 

Evt. sætte en skærm op 

hvor vi kan vise det. 

 



4.  

15 min 
Navn til Vandel 

Skole 

Der er kommet mange forslag.  

 

Logo lavet Henning Nørbygaard 

 

Det blev til 

FUTURUM.  

 

5. 

15 min. 
Klimalandsby 

projekt v/ Mette 

 

2 september var Maren og Mette til 

Klimafolkemøde i Middelfart om hvordan 

man får landsbyen med til at gå ind i 

projekter. 

 

I løbet af oktober bliver der udsendt 

målinger af Rambøll til på klimamålinger. 

VUR foreslår at præmien skal være et 

gavekort til Lalandia. Så er der både til gode 

spisesteder, og evt til aktiviteter. 

 

Skovrejsning går vi i gang med at se om vi 

kan plante bærbuske til at starte med. 

Den 21/10 er datoen hvis det bliver til noget. 

Der vil være noget spisning bagefter. 

De lokale i byen kan være med at plante 

dem. 

  

 

Udviklingsrådet har fået en henvendelse fra 

Dorit, hendes nevø er ved B&O og vil gerne 

komme forbi og holde et foredrag om hvad 

B&O gør for bæredygtighed. En tirsdag i 

November. Evt sammen med tartelet 

spisning. 

 

I sidste uge var der et fantastisk kursus med 

ATTER i syning i tøj af genbrugsmaterialer. 

Da der var venteliste liste kommer der 

endnu et kursus d. 15/11 

 

 

 

 

 

Mette Skriver til Maren. 

 

 

 

 

 

Skovgruppen tager 

kontakten på facebook. 

 

 

 

 

 

 

Mette har kontakten 

 

 

 

 

 

6. 

25 min. 
Landsbyvisionen 

Hvordan 

kommer vi 

videre? 

   

Udviklingsrådet skal have brugt nogle penge 

for at vi kan komme tættere på målet med at 

få opfyldt vores landsbyvision. 

Jensine og Hanne Damgaard har lavet et 

oplæg.  

Mette sørger for at 

forslaget kommer 

videre til Vejle 

Kommune 

6 

10 min. 
Eventuelt 

 

Byens bil videoprojektet blev rost. 

Rengøring på skolen. Er hver 14.dag 

Dato for næste møde Mandag 23/10 

 

 

7. Punkter til næste 

møde  

 

Opfølgning på næste møde.  

 

 


